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PROTOKÓŁ NR VIII/2025 

 
z VIII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 30 stycznia 2025 roku. 

 W Sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 
- Skarbnik Gminy – Pan Jacek Zbierajewski, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała – Młodszy Referent – Marzena Skupień. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 

Otwarcia VIII Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 
Powitała Radnych i zaproszonych na obrady gości oraz mieszkańców gminy Złocieniec. 
 
Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 100% składu Rady (na sali było 
obecnych 15 Radnych).  
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Radni wraz z zawiadomieniami o terminie Sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. Czy są propozycje zmiany porządku obrad? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, proszę o zamianę druku nr 127 na druk nr 127A. 
Zmiana wyniknęła ze złożonej wczoraj rezygnacji trzeciego członka Rady Sołeckiej Sołectwa 
Bolegorzyn, stąd też zasadna jest zamiana tego druku. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA I Druk nr 127 zastępuje się drukiem 127A w brzmieniu: 
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w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Bolegorzyna i  członków rady sołeckiej sołectwa 
Bolegorzyn. Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję 
Państwu 15 głosów "za".  
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, proszę o dodanie do porządku obrad druku nr 134  
w brzmieniu: w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na rok 2025. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA II Dodanie druku nr 134 w brzmieniu:  
„w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok” 
 Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 15 
głosów "za".  
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Burmistrz Złocieńca Pani Małgorzata Głodek poprosiła o dodanie już ostatniej zmiany do 
porządku obrad, dodanie druku nr 135 w brzmieniu: zmieniającą uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2025 – 2032. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA III Dodanie druku nr 135 w brzmieniu:  
„zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 
2025 – 2032.” Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję Państwu 15 głosów "za".  
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 126. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Bolegorzyna i członków rady sołeckiej sołectwa 

Bolegorzyn – druk nr 127A; 
2) zmieniającą uchwałę w sprawie zgody na zawarcie umowy, o której mowa w art. 22 ust. 

1 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  
o charakterze użyteczności publicznej – druk nr 128; 

3) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej 
Województwu Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 129; 

4) w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Złocieniec własności gruntów 
znajdujących się pod odcinkami niektórych dróg, zaliczenia tych dróg do kategorii dróg 
gminnych Gminy Złocieniec i upoważnienia Burmistrza Złocieńca do zawarcia 
porozumienia w tej sprawie z GDDKiA Oddział w Szczecinie - druk nr 130; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy – druk nr 131; 

6) w sprawie załatwienia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca – druk nr 132; 
7) w sprawie zasad, na jakich radnym gminy Złocieniec przysługują diety oraz zwrot 

kosztów podróży służbowych – druk nr 133; 
8) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 134; 
9) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na 

lata 2025 – 2032 – druk nr 135. 
7. Komunikaty i oświadczenia. 
8. Trybuna obywatelska. 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z VII  Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Protokół z VII Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? 
Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu poprzedniej 
sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał od 
głosu? 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr VII/2024 z VI Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 19 grudnia 2024 roku.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem Protokołu z VII sesji - lista głosowania imiennego stanowi 
załącznik do protokołu.  
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Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 126. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Chciałabym Państwa poinformować, że spotkałam się w styczniu z przedstawicielami ZNP. 
Można powiedzieć, że negocjacje zostały rozpoczęte, dotyczące podwyżek za wychowawstwo, 
za pełnienie funkcji mentora, wielkość dodatku funkcyjnego uzależniona od ilości oddziałów, 
wzrost dodatku motywacyjnego. 
Chciałabym podziękować Strażakom, Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej, 
Fundacji „Magia Serca”, kołu łowieckiemu„Żbik- Budowo”, lokalnym przedsiębiorcom za 
pomoc dla Pogorzelców z Płoci. Na ten moment rodzina ma zapewnione niezbędne rzeczy. 
Wiem, że rozpoczyna się remont spalonej części domu.  
Chciałabym podziękować wszystkim wolontariuszom zaangażowanym w zbiórkę funduszy na 
33 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Gmina Złocieniec pobiła kolejny rekord – 
130.000,00 zł . Sprzęt trafił tym razem na onkologię i hematologię dziecięcą. 
Chciałabym oficjalnie przedstawić Państwu kierownika Dziennego Domu Senior+ panią 
Wiolettę Smolich. Na podstawie Uchwały z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie utworzenia 
jednostki organizacyjnej pomocy społecznej dziennego pobytu – ośrodka wsparcia pod nazwą 
Dzienny Dom „ Senior+” w Złocieńcu będącego dziennym domem pomocy i włączenie go do 
struktury organizacyjnej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu.  
 
Wioletta Smolich (Kierownik Dziennego Domu Seniora+): 
Dzienny Dom jest ośrodkiem wsparcia dziennego włączonym w struktury  Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu. Jako ośrodek wsparcia przeznaczony jest dla 
samodzielnych, nieaktywnych zawodowo mieszkańców miasta i gminy Złocieniec w wieku 
powyżej 60 roku życia, którzy ze względu na wiek wymagają częściowego wsparcia w 
zaspokajaniu niezbędnych potrzeb życiowych, a zwłaszcza dla osób, które ze względu na swoją 
sytuację zdrowotną czy też rodzinną wymagają wsparcia w zakresie integracji społecznej. 
Dzienny Dom odpowiedzialny jest za realizację zadań wynikających z Programu „Senior+” na 
lata 2021-2025. realizowane będą zajęcia z zakresu terapii zajęciowej, aktywizacji sportowej 
 i rehabilitacji. Do dyspozycji uczestników będą przeznaczone nowe, wyremontowane 
pomieszczenia, wyposażone w odpowiedni sprzęt. 
Dzienny Dom będzie funkcjonował od poniedziałku do piątku w godzinach od 7 do 15. 
Informacje o sposobie kierowania do Dziennego Domu Senior + można kontaktując się  
z pracownikami socjalnymi Ośrodka lub ze mną jako kierownikiem Domu. W marcu na 
stronach BIP pojawią się wnioski do pobrania. Będą one dostępne także w Ośrodku. 
 
Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy 
w okresie międzysesyjnym. 
 
Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej): 
Komisja rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia 30.12.2024 roku 
i 16.01.2025 roku.  Tematem pierwszego posiedzenia była kontrola wykorzystania w 2023 r. 
środków finansowych z budżetu gminy Złocieniec przeznaczonych dla Szkoły Podstawowej 
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Nr 3 im. Żołnierza Polskiego w Złocieńcu. Protokół z przeprowadzonej kontroli zostanie 
wysłany do radnych droga elektroniczną. Na następnym posiedzeniu komisja wyznaczyła 
termin rozpoczęcia kontroli  w Szkole Podstawowej w Nowym Worowie wykorzystanie w 2024 
r. środków finansowych z budżetu gminy Złocieniec.  
 
Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja skarg, wniosków i petycji odbyła jedno posiedzenie w dniu 15 stycznia 2025 roku, 
podczas którego przeanalizowała skargę na Burmistrza Złocieńca oraz wyjaśnienia złożone 
przez Zastępcę Burmistrza Złocieńca. 
Następnie komisja przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia tejże skargi.  
Projekt ww. uchwały znajduje się w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 
 
Radny Michał Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 28 stycznia 2025 
roku w temacie: Analiza i opiniowanie projektów uchwał. 
W posiedzeniu komisji udział wzięli: 
1) Pani Małgorzata Głodek – Burmistrz Złocieńca; 
2) Pan Jacek Szadzewicz – Zastępca Burmistrza Złocieńca; 
3) Pan Jacek Zbierajewski – Skarbnik Gminy; 
4) Radna Renata Kawa-Mazur; 
5) Radna Romana Kowalewicz. 

Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie dokonania 
zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 134. 
 
Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. Dziękuję 
 
Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki): 
Komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki w okresie międzysesyjnym odbyła dwa 
posiedzenia w dniu 07 i 20 stycznia 2025 r. Tematem spotkań był wypoczynek dzieci  
i młodzieży podczas ferii.  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Burmistrz Złocieńca Pani Małgorzata Głodek; 
2. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Złocieńcu Pani Joanna Skraba-Śliwka;  
3. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Złocieńcu Pani Małgorzata Szcześniak;  
4. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowym Worowie Pani Agnieszka Oleszczuk; 
5. Dyrektor Zespołu Szkół w Złocieńcu Pani Beata Miszewska; 
6. Dyrektor Złocienieckiego Ośrodka Kultury w Złocieńcu Pani Jolanta Katarzyna 

Smulska; 
7. Kierownik biblioteki publicznej w Złocieńcu Pani Lipska Gabriela. 

 
Podczas posiedzenia zostały przedstawione propozycje dla dzieci i młodzieży m.in. 
Złocieniecki Ośrodek Kultury, który działa na wszystkich obszarach czyli kino, biblioteka 
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i świetlice ma do zaoferowania szeroki wybór warsztatów, są to warsztaty teatralne, czy 
warsztaty fotograficzne jak i zajęcia z tańcem. 
W bibliotece odbywać się będą również różnego rodzaju warsztaty cukiernicze, gliniarskie czy 
kreatywne.   Odbędzie się także bal karnawałowy w przedszkolu lub szkole przygotowany przez 
Vanessa Event.  Natomiast Zespół Szkół ma do zaproponowania zajęcia sportowe w ramach 
programu: „Aktywna szkoła – aktywny weekend”, zajęcia prowadzone będą przez nauczycieli 
wychowania fizycznego dostosowane do grupy wiekowej. 

 
Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 13 
stycznia 2025r.,  W posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Złocieńca Pani Małgorzata Głodek 
oraz Sołtysi z terenu gminy Złocieniec. Tematem spotkania było  przedstawienie przez 
Sołtysów potrzeb i pomysłów mieszkańców na rok 2025.  Podczas posiedzenia Sołtysi 
przedstawili potrzeby mieszkańców wsi omówili problemy dnia codziennego m.in. wskazali 
obiekty, które wymagają remontu czy stan dróg wiejskich na terenie gminy Złocieniec. 
  
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Komisja organizacyjna obradowała raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji odbyło 
się 22 stycznia W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Burmistrz Małgorzata Głodek, 
zastępca burmistrza Pan Jacek Szadzewicz. Członkowie komisji szczegółowo zapoznali się z 
materiałami na dzisiejszą sesję. Została przygotowana propozycja porządku obrad. Dziękuję. 
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Bolegorzyna i członków rady sołeckiej 
sołectwa Bolegorzyn – druk nr 127A; 

 
Pani Dorota Kowalczyk (Kierownik Biura Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Dzień dobry, Wysoka Rado, Szanowni Państwo w styczniu br. Sołtys Bolegorzyna oraz trzech 
członków rady sołeckiej złożyło rezygnację z pełnionych funkcji. Sołtys oraz jeden z członków 
rady sołeckiej zrezygnowali z pełnienia funkcji ze względu na zmianę miejsca zamieszkania. 
Dwóch członków rady sołeckiej zrezygnowało z przyczyn osobistych. 
W związku z powyższym zasadnym jest przeprowadzenie wyborów sołtysa oraz trzech 
członków rady sołeckiej sołectwa Bolegorzyn.  
Zgodnie ze Statutem Sołectwa – Rada Miejska na zarządzenie takich wyborów ma 3 miesiące 
od dnia złożenia rezygnacji z powyższych funkcji. 
Burmistrz Złocieńca proponuje, aby wybory odbyły się 20 lutego br. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/105/2025 w sprawie 
zarządzenia wyborów sołtysa Bolegorzyna i członków rady sołeckiej sołectwa Bolegorzyn. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
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Punkt 6: Podjęcie uchwał: 
2) zmieniającą uchwałę w sprawie zgody na zawarcie umowy, o której mowa w art. 

22 ust. 1 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej – druk nr 128; 
 

Pani Kamila Waszczyk (Inspektor ds. Oświaty):  
Gmina Złocieniec planuje uruchomienie nowej linii Złocieniec – Złocieniec przez Cieszyno od 
01.04.2025 r. W związku z tym linia ta musi być ujęta w obowiązującej uchwale. Gmina 
otrzymała dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych na uruchomienie 
tej linii. Umowa zostanie zawarta, warunkiem realizacji tych przewozów jest przekazanie 
Wojewodzie Zachodniopomorskiemu podjęcie uchwały zawierającej nową linię. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/106/2025  
zmieniającą uchwałę w sprawie zgody na zawarcie umowy, o której mowa w art. 22 ust. 1 
ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  
o charakterze użyteczności publicznej. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

3) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy 
finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na realizację zadania  
publicznego – druk nr 129; 
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
W związku z zawartą Umową partnerską nr 1/2024 w dniu 21.02.2024 r. pomiędzy 
Województwem Zachodniopomorskim i Gminą Złocieniec oraz zmianą harmonogramu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „ Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego 
– Trasa Stary Kolejowy Szlak etap II” oraz przeniesieniem przez Województwo 
Zachodniopomorskie wydatków związanych z realizacja części ww. zadania na obszarze 
Gminy Złocieniec z roku 2024 na rok 2025, zachodzi konieczność przeniesienia uchwałą 
zmieniającą, przewidzianej do udzielenia przez Gminę Złocieniec dotacji z roku 2024 na rok 
2025 w kwocie 186 762,27 zł. Wartość udzielonej przez gminę Złocieniec dotacji na rzecz 
Województwa Zachodniopomorskiego w 2024 roku wyniosła 75 848,27 zł a w 2025 roku 
wyniesie 224 596,34 zł. Łączna kwota dotacji nie ulegnie zmianie i wyniesie 300 444,61 zł. 
Zmienił się harmonogram terminowy nie finansowy. Dziękuję. 
 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/107/2025 zmieniającą 
uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego. 
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Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  

 
Punkt 6: Podjęcie uchwał 

4) w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Złocieniec własności gruntów 
znajdujących się pod odcinkami niektórych dróg, zaliczenia tych dróg do kategorii 
dróg gminnych Gminy Złocieniec i upoważnienia Burmistrza Złocieńca do 
zawarcia porozumienia w tej sprawie z GDDKiA Oddział w Szczecinie - druk nr 
130; 

 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo w związku z inwestycją, która prowadzona będzie przez Generalną 
Dyrekcje  Dróg Krajowych i Autostrad z rozbudową obwodnicy powstanie również kilka dróg 
dojazdowych, kilka tj. łącznie 14 sztuk. 13 z tych dróg będzie miało charakter stricte 
dojazdowych o nawierzchni z kruszywa. Na tej  grafice nie do końca widać te odcinki 
poszczególne, największy odcinek to ten odcinek, który będzie łączyć ulice Mirosławiecką 
 z ulica Piaskową. Z uwagi na to, że węzeł drogowy na ulicy Piaskowej nie zostanie wykonany 
wzdłuż drogi krajowej 20 wzdłuż obwodnicy, która zostanie wybudowana bezpośrednio przy 
tej drodze zostanie wybudowana druga droga, która pozwoli na to żeby zjechać z węzła przy 
ulicy Mirosławieckiej i dojechać do ulicy Piaskowej przy przejeździe kolejowym, łączna 
długość tych dróg tj. ponad 7 km. Z Panią Burmistrz w miesiącu grudniu uczestniczyliśmy 
 w spotkaniu, w którym w zasadzie zostało nam przekazane, że gmina Złocieniec jeżeli nie 
przejmie tych dróg to pozostanie to pod bardzo dużym znakiem zapytania. Ponadto podjęcie tej 
uchwały też jest jakby troszkę konsekwencją tego, że za poprzedniej kadencji wymieniane były 
już pisma pomiędzy gminą Złocieniec a Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. 
Intencyjnie było wskazane, że gmina przejmie te drogi. Oczywiście uchwała dotyczy trzech 
elementów:  pierwsza tj. przejęcie własności, druga zaliczenie w poczet dróg publicznych 
gminnych i trzecia upoważnienie do zawarcia porozumienia. Dziękuję. 
 
Radna Monika Kuczyńska – Kochana: 
Ja mam prośbę czy tą mapę możemy dostać, ona jest dołączona do projektu?  
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
W postaci elektronicznej na pewno będzie zdecydowanie bardziej czytelna, jest to materiał 
przekazany przez Generalną Dyrekcje  Dróg Krajowych i Autostrad. 
 
Radna Monika Kuczyńska – Kochana: 
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/108/2025 w sprawie 
wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Złocieniec własności gruntów znajdujących się pod 
odcinkami niektórych dróg, zaliczenia tych dróg do kategorii dróg gminnych Gminy Złocieniec 
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i upoważnienia Burmistrza Złocieńca do zawarcia porozumienia w tej sprawie z GDDKiA 
Oddział w Szczecinie   
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

5) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 131; 

 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Niemal na każdej chyba sesji podejmowana jest podobna uchwała więc tej  tradycji stało się 
zadość. Chciałbym prosić Państwa o wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia umowy dzierżawy, jest to budowa urządzeń elektroenergetycznych 
przez operatora systemu dystrybucyjnego czyli przez Energe – Operator.  Instalacja ma być 
wybudowana na pograniczu Sołectwo Nowe Worowo i Cieminko. Dziękuję.  
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/109/2025 w sprawie  
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

6) w sprawie załatwienia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca – druk nr 132; 
 

Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
W dniu 2 grudnia 2024 roku Skarżący wniósł skargę na Urząd Miejski w Złocieńcu do 
Wojewody Zachodniopomorskiego, wskazując, iż przedmiotem skargi jest zaniedbanie, 
nienależyte wykonywanie zadań przez Urząd Miejski w Złocieńcu, naruszenie praworządności, 
przewlekłe załatwianie sprawy, czym zostało naruszone podstawowe prawo Skarżącego oraz 
powstała szkoda w mieniu w wyniku braku reakcji na pisma. Wojewoda Zachodniopomorski 
przekazał skargę do Rady Miejskiej w Złocieńcu uznając ją za właściwą do rozpatrzenia skargi 
na Burmistrza Złocieńca w związku z brakiem odpowiedzi na składane pisma związane ze 
zgłoszeniami interwencyjnymi dotyczącymi zalewania części budynku Skarżącego przez 
właściciela sąsiedniej działki. W dniu 15 stycznia 2025 roku komisja skarg wniosków i petycji 
przeanalizowała wniesioną skargę na Burmistrza Złocieńca oraz udzielone wyjaśnienia w tej 
sprawie i  biorąc pod uwagę art. 35 Kodeksu postępowania administracyjnego, który mówi, że 
organy administracji publicznej obowiązane są załatwiać sprawy bez zbędnej zwłoki, 
 a Skarżący nie otrzymał żadnej odpowiedzi  na swoje pisma, uważa w tej kwestii skargę za 
zasadną. 
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Burmistrz Złocieńca wszczął postępowanie administracyjne w sprawie zmiany kierunku 
 i natężenia odpływu wód opadowych lub roztopowych z działek wymienionych w skardze. 
Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Chciałabym Państwu przekazać informacje, że w związku z zaistniałą sytuacją wdrożono  
w urzędzie procedurę potwierdzenia odbioru pism, aby uniknąć podobnych sytuacji  
w przyszłości. Rozwiązanie zapewni skuteczniejsze monitorowanie doręczeń i zmniejszy 
ryzyko zagubienia lub nie odebrania dokumentów.  
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów "za”, 0 głosów 
"przeciw”, 0 głosów "wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/110/2025 w sprawie 
załatwienia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

7) w sprawie zasad, na jakich radnym gminy Złocieniec przysługują diety oraz zwrot 
kosztów podróży służbowych – druk nr 133; 

 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2024 
r. poz. 1465) na zasadach ustalonych przez radę gminy radnemu przysługują diety. Ustalone  
w niniejszej uchwale diety radnych są zgodne z art. 25 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym  
i nie przekraczają w ciągu miesiąca łącznie 2,4 - krotności kwoty bazowej określonej w ustawie 
budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów 
ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze 
budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2024 r. poz. 1356 ze zm.) oraz 
rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 27 października 2021 r. (Dz. U. z 2021 r. poz. 1974) 
w sprawie maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy, tj. 50% kwoty 
maksymalnej wysokości diety w gminach poniżej 15 tys. mieszkańców.  
Na podstawie art. 25 ust. 8 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy przy ustalaniu 
wysokości diet radnych bierze pod uwagę funkcje pełnione przez radnego. Obecna uchwała ma 
na celu uregulowanie wysokości wypłacanych diet dla radnych Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
W związku z tym, że uchwała zawiera przepisy powszechnie obowiązujące jest aktem prawa 
miejscowego, więc podlega publikacji w wojewódzkim dzienniku urzędowym.  
 
Radna Monika Kuczyńska – Kochana: 
Ja chyba właśnie z takim apelem do wszystkich radnych, aby do mnie dołączyli i byli przeciwko 
projektowi uchwały. Ja bym chciała, żeby mieszkańcy szczególnie z okręgu trzeciego, żeby 
wiedzieli, że ja od początku nie byłam za tym pomysłem, uważam, że takie decyzje to są bardzo 
ważne decyzje powinniśmy my jako rada podejmować na końcu kadencji a nie teraz na 
początku. Jest tyle potrzeb, które w naszej gminie powinniśmy zaspokoić, że naprawdę tą 
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decyzję moglibyśmy spokojnie podjąć pod koniec kadencji, także namawiam dołączcie do mnie 
i bądźcie przeciwko temu projektowi uchwały. Dziękuję. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado,  jeśli chodzi o tą uchwałę, ja chciałabym zauważyć tu już 
Pani Przewodnicząca częściowo odczytała. Ja chciałbym tylko przypomnieć, że gdyby 
ustawodawca chciał żeby radny nie pobierał żadnej diety tylko pracował nieodpłatnie to by to 
ujął w ustawie, a ustawa o samorządzie gminnym mówi wyraźnie art. 25 ust. 4 na zasadach 
ustalonych przez radę gminy radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podroży 
służbowej. Co do wysokości to art. 25 ust. 7 rada ministrów określa w drodze rozporządzenia  
maksymalna wysokość diet przysługujące radnemu w ciągu miesiąca uwzględniając liczbę 
mieszkańców gminy, więc o wysokości  decyduje tutaj Rada Ministrów i jest to akt niższego 
rzędu niż ustawa ale nie stanowi to sprzeczności z ustawą prawda i jeszcze Pani 
Przewodnicząca przytoczyła, że Rada Gminy jest art. 25 ust. 8 Rada Gminy przy ustalaniu 
wysokości diet radnych bierze pod uwagę funkcję pełnione przez radnych i teraz tak ja 
pokusiłem się o taką analizę i proszę państwa GUS podał, że w grudniu 2024 roku przeciętne 
wynagrodzenie brutto w sektorze przedsiębiorstw wyniosło 8.821,25 zł eksperci oceniają, że w 
2025 roku przekroczy w tym sektorze kwotę 9.000 zł brutto co stanowi 6.450 zł netto. Od 01 
stycznia 2025 roku płaca minimalna wynosi 4.660 zł brutto czyli około 3.511 zł na rękę. Jak to 
się mówi radnym jest się 30 dni w miesiącu przez 24 godziny sprawuje się mandat, czy przy 
obecnej kwocie diety wyliczyłem, że jedna godzina sprawowania mandatu radnego to jest 
kwota 2,19 zł. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów "za”, 1 głos 
"przeciw”, 1 głos "wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr VIII/111/2025 w sprawie zasad, na 
jakich radnym gminy Złocieniec przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnej Moniki Kuczyńskiej – Kochanej, 
która była przeciw uchwale oraz za wyjątkiem Radnego Michała Jakubowskiego, który 
wstrzymał się od  głosu - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

8) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 
134; 

 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Szanowna Rado, w skutek podjętej uchwały dochody gminy wzrosną o 1.196 000, 00 zł. Na 
taki wzrost mają wpływ przede wszystkim 210.000,00 zł dotacja z powiatu drawskiego na 
utrzymanie dróg, 17.000 zł jako odszkodowanie w związku z zalaniem pomieszczeń 
przedszkola, 4 000,00 zł środki z Funduszu Pomocy na realizację świadczeń rodzinnych, przez 
MGOPS w Złocieńcu, 552.000,00 zł jako dotacja z WFOŚiGW na „System Indywidualnej 
Segregacji Odpadów etap II”, 194.000,00 zł jako dotacji z WFOŚiGW na „Ciepłe Mieszkanie” 
tj. kwota, która została wykorzystana w poprzednim roku. ponadto 239.000,00 zł jako środki  
z Polskiego Ładu na remont świetlicy wiejskiej w Darskowie oraz zmniejszenie w kwocie 
20 000,00 zł w związku z zastosowaniem planu jednostki - żłobek na realizacje usług w zakresie 
żywienia dzieci. Jeżeli chodzi o wydatki to zwiększają się o kwotę 1 702 000,00 zł - to skutki 
wartości przychodów, dochodów i rozchodów, wydatków bieżących. Dokonuje się 
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przesunięcia zabezpieczającego środki w wysokości 113 000,00 zł - są to środki otrzymywane 
w poprzednich latach, zakres dodatkowy w celach oświatowych w ramach Funduszu Pomocy. 
Kolejną ważną sprawą, o której trzeba powiedzieć tj. jedną z największych tej uchwale to są 
zmiany dotyczące zadań inwestycyjnych i teraz tak jeżeli chodzi o nowe zadania, które są  
wprowadzone do budżetu to tutaj tak 20.000,00 zł budowa sieci wodociągowej  Chlebowo – 
Cieminko, trzy projekty budowlane drogi gminne, budowa zjazdu na działkę gminna nr 142 
Cieszyno tj. plaża miejska 50.000,00 zł, rozbudowa drogi gminnej Nowe Worowo – Warniłęg 
w kwocie 50.000,00 zł, termomodernizacja budynku szkoły w Nowym Worowie Projekt 
Budowlany na kwotę 30.000,00 zł, rewitalizacja starego rynku w Złocieńcu projekt 
funkcjonalno-użytkowy na kwotę 50.000,00 zł oraz realizacja budżetu obywatelskiego na 
kwotę   108.000, 00 zł.      
Jeżeli chodzi o zmiany w istniejących już zadaniach to korygujemy wartość nakładów 
przeznaczonych w ramach dotacji na budowę sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego to 
jest trasa Stary Rynek - Kolejowy Szlak etap II środki niewykorzystane w poprzednim roku  
o wartości 187.000,00 zł wpływają na wartość tego roku. Ponadto dokonujemy zmian 
inwestycyjnych realizowanych w ramach ZIT-u,  przesuwamy środki majątkowe na  środki 
bieżące, ponadto wprowadzamy kwotę  na Ciepłe Mieszkanie. Jeżeli chodzi o przychody to 
wprowadzamy w wysokości 552.000,00 zł wynikające z umowy zawartej z WFOŚ, w związku 
z pożyczką udzieloną na realizację zadania inwestycyjnego pn. „System Indywidualnej 
Segregacji Odpadów - wzrost segregacji jakości odpadów w Gminie Złocieniec etap II”. 
Ponadto w budżecie zostają ujęte rozchody wynikające ze spłaty I raty powyższej pożyczki, 
przypadającej do dnia 31.12.2025r., w wysokości 45 995,00 zł. Dziękuję.   
 
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

9) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Złocieniec na lata 2025 – 2032 – druk nr 135. 

 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Są trzy zmiany. Pierwsza dotyczy zwiększenia deficytu w związku z zaciągniętą pożyczką. 
Druga dotyczy dostosowania załącznika nr 1 do zapisów przyjętych poprzednią uchwałą. 
Trzecia dotyczy załącznika nr 2 „Przedsięwzięcia wieloletnie” powiązane z przyjętymi 
zmianami. 
 
Punkt 7: Komunikaty i oświadczenia. 
 
Radny Roman Cyc: 
Szanowna Rado, Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu nadal wracam do tematu ul. Dębowej,  
ul. Wierzbowej i odcinka na ul. Świerkowej. Po ostatnich roztopach drogi są w fatalnym stanie, 
zagłębienia sięgają ponad 30 cm, co jest niestety tragedią dla zawieszeń pojazdów. Ja bardzo 
proszę o pochylenie się nad tematem tego problemu, rozmawiałem z Panem Stankiem, 
powiedział, że prace mogą być na początku kwietnia, nie możemy czekać. Ja bardzo proszę  
o podjęcie jakiś środków,  żeby chociaż z grubsza wyrównać tą nawierzchnię po to żeby 
mieszkańcy mogli jakoś poruszać się tj. jeden temat. Drugi temat mieszkańcy ulicy 
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Gronowskiej proszą czy jest możliwość przeprowadzenia jakiś rozmów z operatorem  Orange  
i położenia światłowodu na ul. Gronowskiej. Tam jest taki temat, że światłowód mija ul. 
Gronowską ulicą Boczną. Mieszkańcy są zainteresowani aby podłączyć się do internetu. 
Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek ( Burmistrz Złocieńca):  
Szanowni Państwo znamy stan dróg gminnych, wiemy jakie są konsekwencje okresu 
związanego z zimą i teraz roztopów. Być może Pan Radny rozmawiał z kierownikiem referatu 
o inwestycji, natomiast jesteśmy tutaj wewnętrznie po rozmowach, czekamy na odpowiednie 
warunki atmosferyczne. Teraz jest po prostu za mokro, żebyśmy cokolwiek robili, także na 
pewno będziemy wyrównywać i mieszkańcy wiedzą, nie muszą nagrywać filmików. Wiemy, 
że w Bobrowie droga też wymaga…  i mieszkańcy, i Państwo przychodzicie. Wykonywane są 
systematyczne prace raz na kwartał, jeśli nie raz na kwartał to raz na półrocze wykonujemy 
takie no niestety gospodarcze zabiegi. 
 
Radna Monika Kuczyńska – Kochana: 
Ja chciałam wrócić do mapy do druku 130, sprawdziłam nie ma tej mapy proszę o przesłanie 
na e-maila. 
 
Pan Jacek Szadzewicz ( Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Prześlemy po sesji. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, jedno zdanie w kwestii uzupełnienia mojej wypowiedzi 
poprzedniej. Skutkiem budżetowym tej podwyżki dla radnych będzie uszczuplenie budżetu 
przypominam 100 mln budżetu o kwotę 30.000,00 zł rocznie. Dziękuję. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Panie Burmistrzu zwracam się do Pana Burmistrza, ja się przypominam droga Rzęśnica ten 
odcinek droga śródpolna, żeby postawić, zamknąć tą drogę bo ludzie mówiąc kolokwialnie psy 
wieszają i temat wielokrotnie był poruszany łącznie z komisją wsi, żeby coś postawić 
cokolwiek i przypominam o drogowskazie do Jarosławia.  
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca):  
Pamiętam i o żwirze do Kosobud też pamiętam za chwilę zawrzemy umowę i wszystko to 
zrealizujemy a jeśli chodzi o wyłączenie drogi w Rzęśnicy faktycznie postawimy tam znak. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Ja mam prośbę w imieniu mieszkańców osiedlowych domów po opadach śniegu jest bardzo 
dużo połamanych drzew i gałęzi na terenie działek gminy, sprzątali ale nie widać żeby było 
widać że, te gałęzie zostały usunięte więc bardzo bym prosiła o usuniecie. 
 
Radna Monika Kuczyńska- Kochana: 
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Ja też chciałam uzupełnić swoją wypowiedź jeżeli chodzi o podwyższenie diet radnych, Te 
30.000,00 zł, które Radny Jarek Sobczak tak wymienił moglibyśmy w tym roku wydać na np. 
projekt techniczny i przygotować projekt zadaszenia stadionu. 
 
Radny Edward – Andrzej Herbut: 
W związku z zdewastowanym terenem zieleni przez dziki przy ul. Śląskiej najbardziej obszar 
przy placu zabaw dla dzieci i przy wiatach. Pisałem wniosek w tej sprawie 27.06.2024 r. po 
tym czasie dziki nadal buszowały. Do chwili obecnej nie podjęto żadnej decyzji nie 
zabezpieczono środków na usunięcie szkód. Cały teren wymaga rekultywacji. Teren ten jest 
najbardziej zaniedbany jak nigdy dotąd, przez poprzedników. W pobliżu drzew teren jest 
zasłany grubo gnijącymi liśćmi przed zima powinny być wygrabione i zebrane. Z powodu tak 
wyglądającego terenu z okolicznych ulic przyprowadzone są psy w wiadomym celu. Kiedy 
będą podjęte działania w tym temacie. Zaznaczam, że uporządkowanie tego terenu powinno 
być bezzwłoczne, ponieważ czas zbliża się do wiosny i coraz częściej będą przychodziły małe 
dzieci, które będą przewracały się po takim terenie i mogą wpaść lub wdepnąć w odchody psów, 
a to jest niebezpieczne dla zdrowia. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek ( Burmistrz Złocieńca): 
Wielokrotnie rozmawialiśmy już o poprawie i uporządkowaniu tych miejsc, które szczególnie 
powinny cieszyć ale wyglądają na zaniedbane, także na pewno w ramach bieżących prac nasi 
pracownicy to poświęcą czas na porządki związane z utrzymaniem chociaż tych najbardziej 
potrzebnych rzeczy wokół całego rynku. Przyjdą na pewno na ulicę Śląską, my też z naszej 
strony skierujemy pismo do Starosty Drawskiego odnośnie utrzymania terenów zielonych  
a jeżeli chodzi o to co Pan mówił o wyprowadzenie psów to doskonale wiemy, że obowiązek 
właściciela spoczywa, żeby uprzątnąć. „Posprzątaj po swoim psie” takie tabliczki się nie tylko 
pojawiają, ale będziemy cały proces związany z utrzymaniem i poprawą bezpieczeństwa, też 
estetyki, wdrażać. Po otrzymaniu zgody z powiatu dodatkowo zabezpieczymy znaki 
informacyjne, przejście dla pieszych no i tak jak Pan wspominał „Posprzątaj po swoim pupilu”. 
 
Radny Edward – Andrzej Herbut: 
W sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Staszica tam przy tym sklepie czy w tej sprawie 
będzie coś robione czy ta sprawa została zamknięta z powodu przepisów i nie można tego zrobić 
czy może coś innego bo nic nie wiem w tej sprawie. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Zostało przekazane do Zarządu Dróg Powiatu. 
 
Radny Waldemar Buca: 
Ja występuję w imieniu rodzin odwiedzający cmentarz w Złocieńcu, chodzi o Alejkę tą od ulicy 
Żeromskiego gdzie znajdują się pojemniki na śmieci, chodzi o utwardzenie tej drogi bo w tej 
chwili pogodę mamy taką jaką mamy i jest strasznie, zwłaszcza kiedy przyjeżdża samochód po 
odbiór nieczystości. Dziękuję bardzo. 
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Pani Małgorzata Głodek ( Burmistrz Złocieńca): 
Jest zawarte porozumienie z ZGM za utrzymanie czystości i porządki też na cmentarzu no 
 i teraz jest to w kwestii ZGM-u. 
 
Pan Jacek Szadzewicz ( Zastępca Burmistrza w Złocieńcu): 
Cmentarz w Złocieńcu i cmentarz w Cieszynie zawsze były zarządzane przez naszą spółkę 
miejscową. Faktycznie to działa na podstawie rachunków zysków i strat także to są ceny na 
podstawie  ZGM-u. Ma Pan racje, cmentarz wymaga pewnych zabiegów i nakładów. Niemniej 
jednak, Szanowni Państwo też w ostatnim czasie zawarliśmy porozumienie z ZGM realizując 
uchwały Państwa z poprzedniej kadencji. Cmentarze na obszarze wiejskim w Nowym 
Worowie, w Chlebowie, w Siecinie i Lubieszewie również od 01 lutego zarządzane będą przez 
ZGM. Dziękuję. 
 
Mieszkanka Złocieńca: 
Chodzi mi o służbę zdrowia. Czy istnieje możliwość poprawy sytuacji z lekarzami w Ośrodku 
na Placu 650-lecia? Byłam tam przedwczoraj i był jeden lekarz na cały Ośrodek. To stanowczo 
za mało. Nawet nie przyjął pacjentów, którzy byli zapisani do godziny 18:00. A jak nie będzie 
tego lekarza to co my będziemy robić sami? Najważniejsze jest nasze zdrowie. Wczoraj byłam 
w Urzędzie Miejskim, ale nie udało mi się uzyskać informacji, więc przyszłam tutaj. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Zdrowie naszych mieszkańców jest dla nas bardzo istotne. Słyszałam, że Pani była w Urzędzie 
i chciała się Pani w tej sprawie skontaktować ze mną. Porozmawiam na ten temat, zapytam  
z jakiego powodu zaistniała taka sytuacja. Był problem, bo odeszło dwóch lekarzy, ale ten 
problem został już rozwiązany. Być może jest okres urlopowy, zdrowotny, bo jest taka pora nie 
najlepsza, że tego zdrowia może nam brakować. Przeanalizuję tą sytuację. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Jako że Radna Monika Kuczyńska-Kochana broni tutaj swoich racji to tak samo ja mam prawo 
do obrony swoich racji. I tu jest pytanie do Radnych starszych stażem w Radzie Miejskiej. Od 
ilu lat nie było podnoszonych diet Radnych? Ja jestem Radnym 6 lat i niestety żadnych zmian 
w dietach Radnych nie zanotowałem przez ten okres. Dziękuję. 
 
Radna Monika Kuczyńska-Kochana: 
Drogi Radny Jarku tak naprawdę nie ma znaczenia, że nie podnosiliśmy diet, ma znaczenie to 
co jest tu i teraz. Ja uważam, że tą decyzję powinniśmy podjąć pod koniec naszej kadencji.  
I takie mam na ten temat zdanie. 
 
Radna Grażyna Kozak: 
Chciałam zapytać o to, bo pod koniec kadencji była podnoszona ta kwestia, bo między innymi 
ja sama to podnosiłam, to dlaczego Pani była przeciwna. I to było na koniec kadencji. Więc jak 
Pani mówi, że na koniec kadencji można podnieść to dlaczego Pani tego nie zrobiła? Ile czasu 
nie było podwyżki? Na pewno dwie kadencje nie były podnoszone diety, bo były zamrożone. 
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Czemu Pani nie protestuje, że w sklepach są podwyższane ceny na towary? Czy Pani płaca też 
była zamrożona przez 8 lat? Czy my jesteśmy „gorszy sort”? My też pracujemy. Ja swoją dietę 
w dużej części przekazuję innym stowarzyszeniom. Ja nie wiem co Pani robi ze swoją dietą, bo 
ja nie zaglądam do cudzego portfela. Chciałabym, aby Pani nie decydowała za innych, co my 
robimy z tymi pieniędzmi. Ja bym prosiła, żeby nie zabierać głosu, że w poprzedniej kadencji 
też się tego nie zrobiło. 
 
Radna Monika Kuczyńska-Kochana: 
Ja chciałam tylko powiedzieć, że dalej pozostaję przy swoim zdaniu. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Szanowni Państwo myślę, że temat diet Radnych został już wyczerpany. Czy w innej sprawie 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  Jeśli nie to ja odczytam. Pani Burmistrz przedłożyła 
Radzie Miejskiej w Złocieńcu Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Złocieniec za 2024 rok. Przeprowadzona analiza wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu, prowadzonych 
przez Gminę Złocieniec wykazała, że wydatki na wynagrodzenia nauczycieli w Gminie 
Złocieniec w 2024 roku w odniesieniu do iloczynu średnich wynagrodzeń, o których mowa  
w art. 30 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela i średniej liczby etatów 
nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych przekroczyły średnie 
wynagrodzenia na wszystkich stopniach awansu zawodowego. Szczegółowe sprawozdanie 
otrzymacie Państwo Radni e-mailem. 
 
Punkt 8: Trybuna obywatelska. 
 
Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej, w związku z czym 
przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 9: Zamknięcie sesji. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję radnym, Pani Burmistrz, Panu 
Burmistrzowi oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam VIII sesję Rady 
Miejskiej w Złocieńcu (godz. 15:08) 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                     Przewodnicząca Rady       
 
Marzena Skupień          

         Aneta Kuszmar 
 
 


